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Protokoll fiirt vid stvrelsesammanträde för Förbundet fiir Ekoparken 97 lL01

Närvarande: Richard Murray, Anne Murray, Birgitta Bergquist, Peter Schantz'

Henrik Waldenström, Arne Martdng, Mats Gullberg (fr punkt 6) och Maria Karlsson

Anm ält fii rhinder : Christer Grunder, I ana Zupanc'

1. Mötets öppnade
Ordftirande Richard Murray öppnade mötet.

2. Dagordning
Faststålldes. Punkten ekonomi uppsköts till dess att Mats Gullberg anlände

3. Föregående protokoll
Frotokollet frän97 08 21 fastställdes.

4. Rapporter
Rictrarå och Peter har varit på möten med flera byggbolag: Ulf Ranhed på Skanska

angående Brahelund. NCC:s ledning om byggen i och intill parken'

Peter ska också träffa projektledaren ftjr Startboxen, Bernt Kruse'

Richard har träffat boende vid Henriksdalsberget angående byggen vid Saltsjöqvam

och Danviksstrand.
Rioharci har haft ett möte med ståthållaren Björn Sprängare'

Kraftledningsärendet är Överklagat av Marianne Lundberg' Styrelsen beslöt att Henrik'

ska clriv a kraft ledningsärendet.
Ilen 21:a augusti träffade Peter och Richard K.G. Svensson och Erik Frostegren ftir att

få politilcerna att engagera sig i alt göraen landskapsanalys.

Ärendet kv. Fysikern har fått avslag i regeringen, FFE beslöt att ftira upp frågan till
regeringsrätten. Styrelsen gav till uppdrag till Birgitta att skicka en skrivelse till
Ekoparksfonden med ansökan om bidrag till advokatkostnader om högst 10 000

kronor. Peter åtar sig att hjälpa Birgitta med skrivelsen till regeringsrätten' 
..

Arne berättar om planerna som Nacka kommun har om Södra Länken och Osterleden'

Boende på Nackaiidan har överklagat ärendet Danviksstrand och Saltsjciqvarn, med

hjälp av Per Björkman.
Peter Schantz har tillsammans med Sten-Åke Gistedt från Östermalms

hyre s gästftirening uppvaktat trafi kutskottet angående Norra Länken'

5. Remissvar
Styrelsen godktinde remissvaren om Brahelund och bostadsplattform i Ropsten

(bifogas).
b""Åf.itplanen från Sollentuna kommun; delen Margareteborg och Tegelhagen skall

remissgmppen och Henrik atbetamed' Flenrik tar över ärendet om kårhuset'

6. Stad och natur i balans
a) Maria gör klart utskicket till forskarnätverk och studenter'

U) tt om siad och natur i balans budget beslöt styrelsen att kanslit ska köpa in en

t-axitelefon, databöcker, brevvåg och en 6 månaders prenumeration på DN'
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7. Ekonomi
a) redovisning, Mats redovisar ekonomin' se bilaga' b) stipendium, vi har erhållit

Solna stads miljöstipendium pä20 000 kronor'

8. Kulturhuvudstadsåret'98
a) Richard och Maria berättade om det första programrådsmötet' Styrelsen diskuterade

oiiku t"-u, och Peter ftireslog "Europa i parken" som ett tema för ftireningarna att

xbetamed. Ett tidsschema floreslogs också, vinter - med hästfesten som

huvudattraktion. Vår - invigs hagatenninalen och entrderna till Ekoparken' Sommar -

inget ftirslag. Höst- höstdagar vid Stora Skuggan.

Eti ftirslag på mötesordning inftir töreningsmötet den 8 oktober framftirdes av

Richard.
Unrier punkten K'98 diskuteracles också kansliets framtida placering' FFE har fått

erbjudånde om att sitta i Naturens hus, där Djurgårdsftirvaltningen flytar in den 1

januari. FF'E har också fått ett erbjudande om att få ett kontor och utställningsplats i
Hagaterminalen - som planeras bli en informationscentral ftir Ekoparken'

b) Forslaget ftir budgeten ftir kr.rlturhuvudstadsåret '98 godkändes'

9. §amverkansgrupPen
FFE är inbjudna so* fu[ratdiga mecllerarnar i Samverkansgruppen' Styrelsen beslöt

att Richard och Henrik ska gå på första rnötet. EntrÖernas placering i Ekoparken är en

fiåga som FFE tänker driva och FFE tänker föreslå Olle Adolphson som textforfattare

till entrderna. Frågor om medlemskap i Grönskagruppen, olagiiga parkeringar och

universitetets utbyggnadsplaner skall också tas upp.

1 O.översiktsplan över Stockholm
Anne ftlredrog planen. Remisstiden går ut den 30 oktober. Styrelsen delegerade

ansvaret till remissgruppen. Sven-Eric ska vara kontaktperson'

11. Ekoparksvakter
I{enrik åredrog ft)rslaget om att ha cyklande Ekoparkesvakter' Flera frågor ställdes

om florslaget: Vem ska vara huvudman? Ska förbundet vara en samarbetspartner?"

Styrelsen skall tänka på förslaget.

12. Övriga frågor
Henrik visade en gammal ansvarslista som styrelsen giort upp' Henrik fick i uppdrag

att uppdatera listan.

13. f{ästa möte
Konrmer attägarum den 12 novernber klockan 18'00

Vid protokollet: J
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